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Abstract (en)
[origin: ES271977U] A screw-cap (1) for closing a container mouth has a sealing lip (5), which is affixed to the cap top (4). The inner side-wall (7) of
the sealing lip (5) has a diameter (A) which is greater than the outer diameter (B) of the container outer wall (8). A clamping device, which can be
designed as an inner seal (13), creates a contraction of the cap top when the screw-cap is screwed on to the container, by which means the sealing
lip (5) is pressed against the container mouth (8). In this manner the sealing lip (5) is only pressed radially against the container mouth during the
course of the screwing-on process. In this way over-stretching and damage to the material of the sealing lip can be prevented.

Abstract (de)
Eine Verschlusskappe (1) zum Verschliessen einer Behältermündung (2) hat eine Dichtlippe (5), welche am Kappenboden (4) angeordnet ist. Die
Innenwandung (7) der Dichtlippe (5) hat einen Durchmesser (A), der grösser ist als der Aussendurchmesser (B) der Behälteraussenwand (8). Eine
Spannvorrichtung, welche als Innendichtung (13) ausgebildet sein kann, bewirkt beim Aufschrauben der Verschlusskappe (1) auf den Behälter eine
Kontraktion des Kappenbodens (4) wodurch die Dichtlippe (5) an die Behältermündung (8) angespresst wtrd. Auf diese Weise wird die Dichtlippe (5)
erst im Verlauf des Aufschraubvorgangs radial an die Behältermündung (2) angepresst. So können Überdehnungen und Materialbeschädigungen an
der Dichtlippe (5) verhindert werden.
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